
   
 

   
 

                                                    

 

Protokoll styrelsemöte 2022-12-14 

Lokal:  Studiefrämjandets lokal i Mariestad 

 

Närvarande: Sven Arvidsson, Dag Bränfeldt, Pernilla Ekström, Håkan Roslund, 

Pierre Wallqvist samt inbjudna från valberedningen, Ove Eklind och Ulrika Persson  

 

1. Godkännande av dagordningen  

 

2. Genomgång tillsammans med valberedningen inför kommande årsmöte. 

Valberedningen får information om vilka som sitter kvar i styrelsen. De 

kommer ta kontakt med Jeanette Billström och Caroline Öhlund som inte 

närvarar på dagens möte för att ta reda på deras inställning till kommande 

styrelseår. 

 

3. Godkännande av föregående protokoll  

 

4. Ekonomisk rapport 

Dag Bränfeldt redogör för ekonomin som är fortsatt god. Dag kommer att 

skicka en ansökan till Grevillies Fond. 

Dag påbörjar budgetarbetet inför nästa år. 

 

5. Verksamhetsrapport från grenarna 

a. Barn: ingen ny information 

b. Kajak: plan för nästa år att ha en stående veckodag för vår- sommar- 

och höstpaddling. Det blev ingen Luciapaddling pga. isen hade lagt sig 

i hamnen. 

c. Vandring: Har precis avslutat säsongen. De har haft mycket god 

uppslutning på sina vandringar. 

d. Skridsko: De hade en uppstarts/välkomstträff där uppslutningen inte 

var jättegod. Däremot har uppslutningen på måndagsträningarna på 

Billingen varit god. 

Det finns schema på turer från och med helgen som kommer. Nu 

väntar de bara på att isen ska lägga sig. Skridskosektionen kommer att 

ha examenstur kombinerat med plurrövning. För att vara med på 

examensturen behöver man ha genomgått den digitala utbildningen 

som finns på friluftsfrämjandets hemsida. 

 

  



   
 

   
 

6. Inkomna mejl och frågor 

a. Det har inkommit mejl med fråga om tillgång till skridskonätet. Sven 

kommer att svara på detta. 

b. Studiefrämjandet har en ny kontaktperson som önskar träffa styrelsen. 

Han kommer att bli inbjuden efter årsmötet i mars när nya styrelsen är 

på plats. 

c. Grenledare för barn, Caroline har framför att barnledare önskar träffa 

styrelsen för att diskutera samarbete mellan grenarna. De bjuds in till 

januarimötet, Caroline ansvarar för det. 

 

7. Övriga frågor/nästa möte 

Vi bokar in följande möten, 18/1 och 21/2 i Studiefrämjandets lokal kl. 18.30. 

Årsmöte bestäms till den 2/3. Styrelsen behöver boka lokal och bestämma om 

vi ska ha någon gästföreläsare. 

  

 

Pernilla Ekström     Sven Arvidsson 

sekreterare      vice ordförande 

  

 

 


